
K1系列动能开关

使用说明

INSTRUCTIONS

K1 SERIES KINETIC SWITCH

● Product Parameters

Product Series: K1 Series                         

Work Type: Push Button Type

Number of keys: 1keys                          

Power Supply: Self-powered(No battery)

Working Frequency: 433MHz                   

Communication Protocol : Ebelong1.1                           

Working Temperature: -20°C~+55°C

Control Distance: 80m (outdoor) 25m (indoor)

Executive Standard: Q/EBL01-2018

How to use : Pairing with  Wireless Receiving Controller

Pair with Controller

    The K1 series switches need to be paired with  wireless controller. 

The ordinary pairing method is to press and hold the controller 

"pairing key" for about 3 seconds, release the “pairing key”button

when the indicator light flashes, and then press a button of the K1 

switch once . The indicator light goes off,which means that the pairing

 is successful. Then you can control the wireless controller by this 

button.(more detailed steps,please refer to the receiving controller 

instruction)

If the controller is a dimmable model and the dimming mode is 

on, long press on the paired button to dim the brightness circularly  

and remember the brightness when you turn on the light again.

产品介绍

    K1系列开关是回弹式的动能开关，使用专利的微能量采集

技术，无需电池、尺寸极致小巧。该系列开关可和无线接收

控制器进行配对使用，进行开关控制或者调光控制。

●产品参数

  产品系列：K1系列                        

  开关类型：回弹式

  按键数量：1键                          

  电源模式：微能量采集自发电       

  工作频率：433MHz                      

  控制距离 : 80m(室外) 25m(室内)

  使用温度：-20℃~+55℃             

  执行标准：Q/EBL01-2018

  使用方式 : 与无线接收控制器配对使用

 

与控制器配对

      K1系列开关需要与无线接收控制器配对使用，配对方

式为按住控制器上的“配对键”约3秒，在指示灯闪烁的时

候松开按键，然后按下K1开关按键一次，指示灯熄灭表示

配对成功，即可使用该按键控制该无线接收控制器。

（更详细配对步骤，请参考无线接收控制器说明书）

      若控制器为可调光控制器，且打开可调光模式，可长按

已配对的开关按键对灯光的亮度进行循环调节，在下次开灯

的时候会保持上次关灯时候的亮度。

注意事项

     K1开关为电子产品，使用过程中请防止液体侵入，禁止将

K1开关进行水洗。

     

     

Product Description

  The  K1 series switch is a push button style kinetic energy switch 

that uses micro-energy acquisition technology without battery. It 

can be paired with  controllers to work. If it is paired 

with a dimmable controller, you can turn on/off /dim the lights.

Precautions

   The K1 switch is an electronic product. Please prevent liquid 

intrusion during use，the K1 switch is washed with water.
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